
Jägarkväll  

När Jägareförbundet Blekinge Sydvästra jaktvårdskrets bjöd in till en Jägarkväll på Eriksberg 

kom ca 30-35 intresserade jägare. Kvällens program innehöll flera intressanta punkter. 

Daniel Millbourn Sydvästra kretsens ordf. hälsade alla välkomna och överlämnade ordet till 

Per Arne Olsson VD på Eriksberg som berättade om den nya moderna värdskapsbyggnaden 

Outdoor Eriksberg som entré till safariparken. I detta långhus (Vikingainspirerat) finns en 

permanent utställning som är donerad av Andrew och Judy Holmberg. Detta par tillbringade 

nästan hela sitt liv i Afrika med jakt som profession och särskilt troféjakt. Denna utställning 

passar in på Eriksberg då dess grundare Bengt Berg också var en hängiven Afrika jägare. 

Jägareförbundet Blekinges jaktvårdskonsulent Karin Stoeckmann och länsföreningens K-G 

Bergqvist fortsatte sedan kvällen med att tala om vildsvinsjakt och etik. Spridningen är idag 

fullt ut i vårt län och denna höst har det varit ovanligt många randiga kultingar. Detta gör att 

vi jägare måste vara noga med vilka hundar vi använder och sätta etiken i högsätet.  

K-G betonade att det är viktigt att vi jägare är noga med att rapportera vår avskjutning, allt 

för att vi skall kunna visa vad vi gör för att hålla vildsvinsstammen i balans.  

Karin talade även om hur torkan har påverkat bl.a. älgen vilken är det djur som kanske 

påverkats mest av det torra och varma vädret. Då vi befinner oss i älgens södra 

utbredningsområde och de minskar hela tiden så kanske det är dags för ett omtag av 

viltvårdsplanen gällande älgförvaltning. Älgen skall förvaltas adaptivt så det finns möjlighet 

att ändra i förvaltningsplanen.  

Nästa punkt på programmet var skytte och skytteetik, som presenterades på ett trevligt och 

bra sätt av Mattias Lilja. Utbudet av kulor och krut är i stort som tidigare men valmöjligheten 

av vapen är stort och särskilt med plastens och rostfritts intåg på vapenmarknaden. Det finns 

bra och dåliga kulor och Mattias visade hur han testar de olika kulorna. 

 Montering av ljuddämpare skall vi lämna till en vapentekniker däremot är det viktigt att vi 

gör noggrann och ordentlig vapenvård även på våra sikten. Andra synpunkter från Mattias 

var att vi skall provskjuta våra vapen ganska ofta och att ta hjälp av en skjutinstruktör för att 

få ordning på vårt skytte.  

Träna som ni var på jakt var en uppmaning av Mattias och låt inte fantasin stoppa 

övningsskyttet.  

Och som avslutning sa Mattias att långhållsskytte har inget med jakt att göra utan kan vara 

en trevlig skjutträning, men tänk på säkerheten och kulfången.  

Daniel tackade föredragshållare och särskilt jägarna som hade kommit till denna Jägare kväll 

på Eriksbergs Outdoor. Ett trevlig och givande kväll tyckte deltagarna och tackade Blekinge 

Sydvästra krets för ett trevligt initiativ.  

 

Vid pennan 

Sven-Erik Harrysson            

     


